
Plnění

2022

1/1 Na všech úrovních podporovat 

urychlenou výstavbu jihovýchodního 

obchvatu (Dražkovice - Černá za Bory).

starosta, 

RMO, 

ZMO

trvale 31. 12. 

každoročně

Pro obchvat z Dražkovic do Černé za Bory zajistil Magistrát města Pardubic územní 

rozhodnutí. Na stupni stavebního povolení pracuje Ředitelství silnic a dálnic. 

Rozhodující bude, kdy stát vyčlení prostředky na stavbu. Dle dostupných informací 

nebylo požádáno o prodloužení příslušných rozhodnutí ve věci. ŘSD k 31. 12. 2015 

ukončilo přípravné práce na projektu. Na základě jednání vedení města a ŘSD bylo v 

roce 2017 dohodnuto obnovení přípravy stavby. V roce 2018 pokračuje ŘSD v 

přípravě stavby, projektové práce zajišťuje SUDOP Praha. V současné době je 

zpracována projektová dokumentace pro územní řízení. Za rok 2022 nebyl 

zaznamenám žádný pokrok.

1/2* V rámci komplexních rekonstrukcí dbát 

na zachování, popř. zařazení nové 

zeleně, podmínky pro bezbariérové 

užívání, opatření pro cyklisty, opatření 

modro-zelené infrastruktury a 

vhodného mobiliáře.

všichni trvale každoročně Plněno v rámci projektových prací

1/3 Podporovat vybudování levé části 

vnitřního okruhu (směrem k výjezdu na 

Dražkovice) S. K. Neumanna - 

Dražkovice jako přípojky na JV obchvat 

– spojení s ul. Kyjevská (MO Pardubice 

IV – Pardubičky).

starosta, 

RMO, 

ZMO

trvale 31. 12. 

každoročně

V roce 2011 byla zpracována studie dopravy města, tato studie vychází ze stávajícího 

stavu, není závazná. Město Pardubice nemá schválenou koncepci dopravy a jediným 

dokumentem, který toto řeší je územní plán města, v roce 2012 byl na základě 

výběrového řízení vybrán zhotovitel nového územního plánu města, jehož nedílnou 

součástí bude i koncepce dopravy. V roce 2020 ke schválení územního plánu 

nedošlo. Za rok 2022 nebyl zaznamenán žádný pokrok.

1/4 Podporovat rekonstrukce vozovek 

realizovaných v rámci všech 

investičních programů podle 

zpracovaných urbanistických studií 

sídlišť Dukla a Višňovka.

starosta, 

RMO, 

ZMO

trvale 31. 12. 

každoročně

Obvod spolupracuje s investory a dělá vše pro to, aby se vozovky a chodníky 

rekonstruovaly v celých površích.

1/5 I nadále prosazovat provedení 

rekonstrukce nám. Dukelských hrdinů, 

včetně vyřešení dopravy v klidu v 

tomto území.

starosta, 

RMO, 

ZMO

trvale 31. 12. 

každoročně

V roce 2022 se  nerealizovalo.

1/6 Na všech úrovních podporovat 

mimoúrovňové propojení MO pro pěší 

s hlavním nádražím z ulice Milheimova 

nebo z ul. K Vápence.

starosta, 

RMO, 

ZMO, 

komise

trvale 31. 12. 

každoročně

Lávka se začala budovat.
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1) Záměry města 

Pardubice 
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1/7 Na všech úrovních podporovat 

vybudování lávek přes dopravní tepny 

ohraničující MO Pardubice V – 

železniční koridor (Rožkova/V Ráji – 

Jungmannova/Havlíčkova) a silnice 

I/37 (Lesopark - Dostihové 

závodiště/železniční zastávka 

Pardubice závodiště).

starosta, 

RMO, 

ZMO, 

komise

trvale 31. 12. 

každoročně

V roce 2022 žádná jednání neproběhla.

1/8 Na všech úrovních podporovat 

zprovoznění mostu „Červeňák“ přes 

Chrudimku pro pěší a cyklisty za 

účelem zpřístupnění pozemků podél 

Chrudimky pro veřejnost.

starosta, 

RMO, 

ZMO, 

komise

trvale 31. 12. 

každoročně

Obvod podporuje plány města.

1/9 Na všech úrovních podporovat 

vybudování stezky podél železničního 

koridoru od ulice Pražská ke kapli Sv. 

Anny s lávkami přes ulice Jana Palacha 

a S. K. Neumanna.

starosta, 

RMO, 

ZMO, 

komise

trvale 31. 12. 

každoročně

V roce 2022 se žádná nová jednání nevedla, otázkou je, zda je realizace u podjezdu u 

Sv, Anny vůbec možná.   

1/10 Požadovat v rámci budoucích 

komplexních rekonstrukcí komunikací 

budování kolektorů pro vedení 

inženýrských sítí, v případě 

komplexních rekonstrukcí komunikací z 

prostředků MO Pardubice V, usilovat o 

vybudování kolektorů prostřednictvím 

vícezdrojového financování (MO 

Pardubice V, MmP případně vlastníci 

inženýrských sítí) .

starosta, 

RMO, 

ZMO

trvale 31. 12. 

každoročně

V roce 2022 nebyla prováděna žádná komplexní rekonstrukce komunikace na území 

obvodu.

1/11 Prosazovat zpřístupnění stávajícího 

mostu přes Chrudimku z ul. K Vinici pro 

složky IZS.

starosta, 

RMO, 

ZMO

trvale 31. 12. 

každoročně

V roce 2018 probíhala kompletní rekonstrukce stávajícího mostu přes Chrudimku 

navazující na ul. K Vinici. Investorem bylo statutární město Pardubice a po 

rekonstrukci by mělo být možné využití pro složky IZS, od března 2021 je zprovozněn 

pro složky IZS.
1/11* Spolupracovat s městem na přípravě a 

realizaci opatření navržených v rámci 

Krajinářského návrhu Dražkovice

starosta, 

RMO, 

ZMO

průběžně každoročně –

1/12 Na všech úrovních prosazovat 

zkapacitnění podjezdu u Sv. Anny.

starosta, 

RMO, 

ZMO

trvale 31. 12. 

každoročně

V roce 2022 nebylo rozhodnuto o řešení zkapacitnění podjezdu Sv. Anny.

1/13 Na všech úrovních podporovat 

vybudování jihozápadního obchvatu 

města Pardubic.

starosta, 

RMO, 

ZMO

trvale 31. 12. 

každoročně

V roce 2022 se žádná jednání nekonala.

1) Záměry města 

Pardubice 

v městském 

obvodu Pardubice 

V v oblasti 

urbanismu, 

dopravy, příp. v 

dalších velkých 

investičních akcích - 

 spoluúčast 

samosprávy 

městského obvodu 

Pardubice V



1/14 Investiční akce promítat v souladu s 

usnesením ZmP Z/02/2018 do 

městského GIS systému.

tajemník 

MO V

trvale každoročně Investiční akce jsou promítány

2/1 Každoročně předávat informaci o 

počtu a termínech sečí a stříhání živých 

plotů členům zastupitelstva a členům 

místních komisí, od nich požadovat 

zpětnou informaci o plnění a kvalitě.

tajemník trvale k 31. 12. 

každoročně

Plnění stejné jako v roce 2021//V průběhu roku 2022 bylo prováděno pletí, stříhání 

živých plotů i seče trávy (5x/kldn. rok, poslední včetně sběru listí) řádně dle  

uzavřených smluv; zakázky jsou kontrolovány a přebírány.Propláceny zakázky jsou až 

po předání dokončené práce - viz předchozí roky.

2/2 Zadávat práce na údržbu zeleně dle 

nejvýhodnější nabídky a provedení 

těchto prací důsledně kontrolovat.

RMO, 

místní 

komise

trvale k 31. 12. 

každoročně

Zakázky prací se zadávají dle výběrového řízení či dle cenové poptávky; postupuje se 

dle platné směrnice - viz předchozí; zakázky jsou kontrolovány a přebírány; u 

Odpady/SMP a.s - viz předchozí rok
2/3 Vyhodnocovat objem a kvalitu 

odvedené práce a finančních nákladů 

skupiny drobné údržby, kontrolovat 

kvalitu práce pomocí místních komisí.

tajemník, 

RMO, 

místní 

komise, 

finanční 

výbor

trvale k 31. 12. 

každoročně

Skupina drobné údržby v roce 2022 měla ve stavu 7 - 10  pracovníků.  Skupina 

drobné údržby se zaměřila především na údržbu veřejných prostranství: úklid zeleně, 

seč trávy na stanovených úsecích jako je např. Ul. Pod Břízkami, prostor Arboreta 

apod., drobné opravy laviček a jiného městského mobiliáře, odstraňování černých 

skládek apod. Velký problém na území obvodu představují neustálé černé skládky a v 

době nepříznivého počasí, kdy fouká silný vítr, i překladiště odpadů v Dražkovicích, 

protože odpad je rozfoukán po okolních pozemcích.

2/4 Důsledně vyžadovat a kontrolovat 

náhradní výsadby, i ty, které jsou 

nařízeny z úrovně MmP.

tajemník, 

místní 

komise

trvale k 31. 12. 

každoročně

Plnění stejné jako v roce 2021/ Náhradní výsadby jsou nařizovány MOV -v rámci 

správního rozhodování či v rámci samospr./ následná péče u dřevin je nařizována v 

maximál. možném rozsahu dle zákona tj. na 5 let včetně záruky a za dodržení 

podrobných podmínek u výsadeb a dle standardů
2/5 Obnovovat výsadby, při uzavírání 

příslušných smluv požadovat 

následnou péči vč. zálivky po dobu 

min. 5 let.

tajemník trvale k 31. 12. 

každoročně

Plnění stejné jako v roce 2021 - viz výše

2/6 Podle potřeby aktualizovat program 

revitalizace lesoparků, parků a 

zelených ploch.

tajemník, 

RMO, 

ZMO

trvale k 31. 12. 

každoročně

V roce 2022 nebyl žádný požadavek na aktualizaci;/ pozn. Lesopark - pod správou 

MMP; Arboretum - i ostatní zelené plochy - dle možností je zeleň 

doplňována/adekvátně nahrazována za pokácené to včetně násl. 5leté péče, včet. 

záruky ..viz výše předchozí body a za podmínek, které jsou součástí smluv či 

objednávek
2/7 Při výsadbách a dosadbách zeleně v 

kritických lokalitách důsledně 

preferovat, pokud to okolní podmínky 

dovolí, výsadbu zeleně „ochranného 

typu“, tj. vzrůstné zeleně před 

okrasnou zelení slabě rostoucí a 

využívat v těchto lokalitách 

protihluková opatření vhodného 

charakteru (tiché asfalty, protihlukové 

zdi, apod.).

tajemník, 

starosta, 

RMO, 

ZMO

průběžně k 31. 12. 

každoročně

Plnění stejné jako v roce 2021 - viz výše stejně; + provádíme náhradní výsadby nejen 

dřevin ale i keřových porostů dle možných prostorových podmínek a a v souvislosti s 

ochrannými pásmy// ?? Pokračování v gabionové zdi jako ochraně spolu s výsadbou 

rostlin podél nové zdi by podél ul. Teplého byla vhodná

2) Péče o životní 

prostředí, zeleň, 

odpadové 

hospodářství, 

ovzduší, hluk

a) Zeleň

1) Záměry města 

Pardubice 

v městském 

obvodu Pardubice 

V v oblasti 

urbanismu, 

dopravy, příp. v 

dalších velkých 

investičních akcích - 

 spoluúčast 

samosprávy 

městského obvodu 

Pardubice V



2/8 Rozšíření silnice 1/37 na čtyřpruh od 

nadjezdu u Parama podmiňovat 

kvalitním opatřením protihlukové 

ochrany a opatřením proti polétavému 

prachu.

starosta, 

RMO, 

ZMO

průběžně k 31. 12. 

každoročně

MO Pardubice V se vyjadřoval k rozšíření vozovky v úseku od nadjezdu přes trať 

Pardubice – Praha po křižovatku u Parama. Zde jsou možnosti zeleně silně 

limitované. Úsek od Parama po Dražkovice zatím není projektově dopracován a s 

jeho výstavbou se zatím nepočítá. MO Pardubice V dosud neměl možnost se vyjádřit. 

Zásah do lesoparku bude muset řešit i magistrát z pozice vlastníka.

2/9 Zajistit v územním plánu vyčlenění 

plochy k vybudování pásu zeleně a 

stezky podél železničního koridoru od 

ulice Pražská ke kapli Sv. Anny s 

lávkami přes ulice Jana Palacha a S. K. 

Neumanna.

tajemník, 

starosta, 

RMO, 

ZMO

průběžně k 31. 12. 

každoročně

Vedením MO Pardubice V byla uskutečněna v průběhu roku 2015 jednání ve věci 

zajištění vyčlenění plochy v územním plánu k vybudování pásu zeleně v okolí stezky 

podél železničního koridoru od ulice Pražská ke kapli Sv. Anny s lávkami přes ulice 

Jana Palacha a S. K. Neumanna, dokončení nového ÚP bylo posunuto do r. 2021. V 

průběhu roku 2022 nedošlo k žádnému posunu v jednáních.

2/10 Podporovat a vyhledávat příležitosti 

pro tvorbu „zelených střech“. Ať už při 

rekonstrukcích stávajících projektů, tak 

i nových staveb.

– – – MO neměl v roce 2022 možnost podpořit a vyhledávat příležitosti pro tvorbu 

„zelených střech“.

2/11* Prosazovat veřejný přístup a 

dostupnost digitálního pasportu zeleně 

obvodům vč. funkce veřejné kontroly 

zálivky.

tajemník, 

starosta, 

RMO, 

ZMO

průběžně k 31. 12. 

každoročně

Nespadá do kompetence obvodu.

2/12* Při rekonstrukci veřejného prostranství 

a uliční sítě důsledně zavádět řešení, 

která zlepší schopnost krajiny 

zadržovat dešťovou vodu v půdě.

tajemník, 

starosta, 

RMO, 

ZMO

průběžně k 31. 12. 

každoročně

V rámci nově zadávaných PD je přihlíženo

2/13* Dosazování keřů do zelených pruhů 

kolem silnic a cest by bylo dobré třeba 

i v místech, kde už jsou stromy.

tajemník, 

starosta, 

RMO, 

ZMO

průběžně k 31. 12. 

každoročně

pozn: ze zahrad. hlediska nevhodné - keře pod již  vzrostlými dřevinami neprosperují - 

 konkurence - vláha, světlo apod

2/14* Důsledně kontrolovat nové požadavky 

investorů na položení nových sítí v 

obvodu v případě kolize se současnou 

zelení požadovat již v projednání v 

radě úpravu trasy.

tajemník, 

starosta, 

RMO, 

ZMO

průběžně k 31. 12. 

každoročně

V případě kolize trasy  položení nových sítí se zelení je procházena trasa v terénu a 

žádá se o úpravu trasy za zachování zeleně dle možností

2b) Čištění 

komunikací 

2/11 Trvale usilovat o změnu Statutu města 

v tom smyslu, aby prostředky na 

čištění komunikací, především 

chodníků a odpovědnost za čištění byly 

svěřeny městským obvodům s tím, aby 

systém zohlednil množství stromořadí, 

zvyšujících náklady na čištění. 

starosta, 

RMO, 

ZMO

průběžně k 31. 12. 

každoročně

Nespadá do kompetence obvodu, město tyto kompetence nechce předat.

2) Péče o životní 

prostředí, zeleň, 

odpadové 

hospodářství, 

ovzduší, hluk

a) Zeleň



2/12 Požadovat zvýšený dohled nad 

znečišťováním veřejných ploch obecně, 

jmenovitě pak především hřišť, 

zelených ploch, zakládání černých 

skládek, chodníků psími exkrementy a 

komunikací stavebními společnostmi, 

které realizují výstavbu na území 

obvodu.

RMO průběžně k 31. 12. 

každoročně

Úklid na DH zajišťuje skupina drobné údržby. MO Pardubice V prověřuje a konzultuje 

se společností SmP a.s. vytížení/naplnění  a i nové umisťování košů na PE v rámci 

svého území. Veřejný pořádek kontroluje a zajišťuje dohled Městská policie 

Pardubice, dle vyhlášky města. V roce 2022 je na územi obvodu rozmístěno 131 košů 

na PE.

2/13 Vyhodnocovat ve spolupráci s místními 

komisemi výsledky výše uvedených 

postihů a v případě potřeby navrhnout 

radě města zvýšení postihů za 

znečišťování.

RMO průběžně k 31. 12. 

každoročně

MO ani komise nemají žádné zákonné právo požadovat po městské policii informace 

o uložených sankcích – tato jednání jsou neveřejná, rada nemůže městské policii 

cokoliv z hlediska ukládání sankcí navrhova - navrhuji vyřadit tento bod - místní 

komise již nejsou.

2/14 Zpracovávat harmonogram úklidu a 

údržby veřejných ploch, důsledně 

kontrolovat výsledky práce čety 

drobné údržby i komerčních firem. 

Zapojit do kontroly místní komise. 

tajemník průběžně, 

harmonogram 

vždy do 

jednoho 

měsíce po 

schválení 

rozpočtu

k 31. 12. 

každoročně

Harmonogram čištění zajišťujeí SmP a.s. jedná se komunikace, vnitrobloky a 

chodníky, úklid některých ploch např. okolí KS nebo prostorů u laviček,… je zajišťován 

skupinou drobné údržby a kontrolu provádí vedoucí skupiny drobné údržby

2/15* Zajišťovat dostatečné pokrytí 

veřejného prostoru sáčky na psí 

exkrementy v exponovaných lokalitách.

starosta, 

RMO, 

ZMO

průběžně k 31. 12. 

každoročně

Doplňování sáčků na PE provádí, dle smlouvy společnost SmP a.s. , a to každou 

středu v týdnu - navrhuji tento bod vyřadit, plní se bez ohledu na Plán rozvoje.

2/15 Dle potřeby a možností rozšiřovat 

stanoviště pro kontejnery na sběr 

tříděného odpadu s přihlédnutím k 

tomu, aby se v blízkosti stanovišť dalo 

zastavit s vozidlem.

tajemník průběžně k 31. 12. 

každoročně

Vybudování 3 kontejnerových stání v rámci rekonstrukce "H", Komplexní oprava 

stání ul. K Barvírně, vybudování 3 oplocenek v ul. Rokycanova

2/16 Držet jmenovitou (funkční) 

odpovědnost za kontejnerová 

stanoviště (včasnost výsypu, udržování 

čistoty) a za pomoci místních komisí 

kontrolovat dodržování.

tajemník průběžně k 31. 12. 

každoročně

Výsyp veškerých kontejnerů na odpady (separace a komunál) zajišťuje společnost 

SmP a.s. dle uzavřené smlouvy s MO Pardubice V vč. úklidu vně "ohrádky"  KS. Úklid 

založené černé skládky vedle KS zajišťuje Skupina drobné údržby při MO Pardubice V 

nebo (dle velikosti) na základě smlouvy SmP. SmP si převážně samy monitorují 

naplnění kontejnerů. Četnost výsypů  kontejnerů v kontejnerových stání byla v roce 

2022 zvýšena a v průběhu roku proběhlo i navýšení kontejnerů  do několika KS - 

navrhuji tento bod vyřadit, nevím, kdo by měl jmenovitě odpovídat, místní komise již 

nejsou, plnění se děje bez ohledu na Plán rozvoje.

2c) Čistota

2d) Odpadové 

hospodářství



2/17 Monitorovat za pomoci místních 

komisí vznik černých skládek a tyto v 

zárodku odstraňovat.

tajemník průběžně k 31. 12. 

každoročně

Černé skládky jsou zpravidla zjištěny vlastním šetřením, informací od MP nebo 

upozorněním od občanů .  Černé skládky likviduje MO Pardubice V (skupina dobné 

údržby) podle velikosti a jejich skladby, a to buď přímo odvezením na separační dvůr 

nebo prostřednictvím společnosti SmP a.s. dle uzavřené smlouvy., a to 1krát za 14 

dní.   V případě, že černé skládky jsou na soukromých pozemcích, vyzývá Úřad 

městského obvodu Pardubice V, odbor investiční a správní ke zjednání nápravy, tzn. 

úklidu vlastníka pozemku - navrhuji tento bod vyřadit,  místní komise již nejsou, 

plnění se děje bez ohledu na Plán rozvoje.

2/18 Podle finančních možností obvodu 

navrhovat dle potřeby zvýšení 

frekvence přistavování 

velkoobjemových kontejnerů.

tajemník termín 

sestavování 

rozpočtu

k 31. 12. 

každoročně

Každý rok dochází ke snižování počtu přistanovanách VOK, případné navýšení lze 

řešit operativně s SmP a.s.

2/19 Pečovat o funkční dětská hřiště, zajistit 

udržování pískovišť, mobiliáře.

tajemník průběžně k 31. 12. 

každoročně

K opravám mobiliáře dochází průběžně (buď zjištění nutnosti opravy při MŠ, 

zjištěním od MP nebo informace od občanů).  Prvky DH jsou kontrolovány 

certifikovanou osobou v pravidelných intervalech (vizuální, provozní a roční 

kontroly); v případě závad jsou objednávány opravy převážně u výrobců daného 

prvku; následně je prvek po opravě opětovně zkontrolován certif. osobou; dle 

vyhlášky se písek v pískovištích obnuvuje vždy po dvou letech. V současné době 

máme ve správě na území MO V 47 DH, nově se do tohoto počtu zahrnulo DH Pod 

Vinicí a nové DH v Dražkovicích; zároveň DH v Raisově ul bylo rozšířeno o nové DH 

prvky - navrhuji tento bod vyřadit, plnění se děje na základě právních předpisů, bez 

ohledu na Plán rozvoje...
2/20 Zřizovat dle požadavků odpočinkové 

plochy pro starší občany.

tajemník průběžně k 31. 12. 

každoročně

V roce 2022 došlo k rekonstrukci vnitrobloků ( tzv. "H" a v ul. Wolkerova) a s tím byla 

spojena i výměna mobiláře za nový funkční. Několik nefunkčních a neopravitelných 

laviček bylo odstraněno např. v  parku Zborovské náměstí (7 ks). Lavičky slouží 

především starším občanům a maminkám s dětmi. Lavičky jsou umisťovány a i 

odstraňovány na základě podnětů občanů a dle vlastního šetření. Průběžně během 

roku probíhají opravy a údržba poškozených laviček, tyto práce jsou převážně 

prováděny skupina drobné údržby, ale i odbornou firmou.

2/21 V souladu se studiemi jednotlivých 

částí MO Pardubice V, popř. dle 

požadavků místních komisí a dle 

finančních možností obvodu 

rozhodnout o postupném zřizování 

dalších veřejných sportovišť s 

konkrétním vybavením.

RMO, 

ZMO

průběžně k 31. 12. 

každoročně

V roce 2022 nebyla vybudována žádná nová veřejná sportoviště na území obvodu. 

Nicméně bylo zrekonstruováno sportoviště za 7 - Dražkovická

2/22 Následně zajistit jmenovitou (funkční) 

odpovědnost za tyto vybudované 

objekty a jejich bezkonfliktní provoz.

RMO, 

tajemník

průběžně k 31. 12. 

každoročně

(BOD byl zrušen jako nerealizovatelný.)

2d) Odpadové 

hospodářství

2e) Péče o veřejná 

prostranství 



2/23 Usilovat o zapojení MO Pardubice V při 

zpracování studie na využití zeleného 

pásu (doprovodné zeleně) podél 

Chrudimky, v úzké spolupráci s MmP 

preferovat zahrnutí rekreační zóny.

starosta, 

RMO, 

ZMO

trvale k 31. 12. 

každoročně

OHA MmP - zadána studie revitalice Chrudimky - řeší MMP

2/24* Standardizovat prvky veřejného 

mobiliáře (hlavně vizuální styl) s 

akcentem na jejich funkci, účelnost a 

trvanlivost (v rámci obvodu i v 

návaznosti na město).

starosta, 

RMO, 

ZMO

trvale k 31. 12. 

každoročně

Zbytečný bod v Plánu rozvoje - obvod doplňuje prvky mobiliáře dle potřeb občanů a 

finančních možností, vždy se přihlíželo k funkčnosti a účelnosti.

2/25 Usilovat o realizaci výstavby JV části 

dopravního obchvatu města.

starosta, 

RMO, 

ZMO

trvale k 31. 12. 

každoročně

V roce 2022 nedošlo k žádnému posunu

2/26 Chránit veřejná prostranství se 

zvláštním důrazem na vnitrobloky, 

před odprodejem pozemků (např. pro 

vybudování soukromých parkovišť 

apod.).

starosta, 

RMO, 

ZMO

trvale k 31. 12. 

každoročně

MO sice hlídá možný zájem o prodeje nebo nájmy pozemků, rozhodnutí je ale na 

zastupitelstvu nebo radě města.   

2/27 Vytipovat místa s možností instalace 

protihlukových opatření a usilovat o 

jejich realizaci.

starosta, 

RMO, 

ZMO

trvale 31. 12. 

každoročně

v roce 2022 nepřišel žádný požadavek na instalaci protihlukových opatření 

3/1 Vyvíjet na všech úrovních ve spolupráci 

s ostatními městskými obvody snahu, 

aby rozpočtový systém města vytvořil 

podmínky pro sestavení dlouhodobého 

plánu rekonstrukcí a modernizací 

komunikací.

tajemník průběžně k 31. 12. 

každoročně

Pro tajemníka úřadu nerealizovatelný úkol - rozpočtový sdystém města nijak 

neovlivní, jedná se spíše o politické zadání.

3/2 Zpracovávat a zastupitelstvu 

každoročně předkládat ke schválení 

stanovení priorit obvodu vč. finančních 

specifikací jak v krátkodobém výhledu, 

tak i pro každý následující rok a s tím 

související požadavky na rozpočet 

města.

RMO, 

tajemník

průběžně k 31. 12. 

každoročně

Vychází se z Projektového zásobníku a schváleného rozpočtu na daný rok - 

zastupitelstvo tak určuje priority.

3/3 Minimalizovat náklady veřejných 

zakázek prostřednictvím zveřejňování 

výběrových řízení na www stránkách. 

Pravidla stanoví RMO Pardubice V. 

RMO, 

tajemník

průběžně k 31. 12. 

každoročně

Dle Směrnice dochází ke zveřejňování poptávek na webu

2e) Péče o veřejná 

prostranství 

2f) Hluk

3) Doprava, 

komunikace – 

údržba, investiční 

činnost, požadavky 

na rozpočet města 



3/4 V těch částech obvodu, kde byla již 

doprava v klidu vyřešena vybudováním 

nových parkovišť, zajistit zpřísnění 

dohledu městské policie nad 

udržováním čistoty rekonstruovaných 

míst a přilehlého okolí, vyhlásit 

netoleranci k parkování na zelených 

plochách.   

RMO, 

tajemník

trvale k 31. 12. 

každoročně

Každoměsíční porady s městskou policií se touto problematikou zabývají.

3/5 Spolupracovat na návrzích na 

dokompletování sítě cyklistických 

opatření v obvodu, vyvíjet trvalý tlak 

na viditelné značení stezek a 

dodržování jejich případné 

jednosměrnosti, zvláště v případě 

sdílení chodníku pěšími a cyklisty   

RMO, 

tajemník

trvale každoročně 

k 31. 12.

V roce 2022 se nic nového v oblasti cyklostezek neudálo, dopravnní značení zajjišťuje 

OD MmP dlepžadavků obvodu a finančních možností. 

3/6 Iniciovat zpracování projektů 

cyklistických opatření na území MO s 

místním významem.

RMO, 

tajemník

trvale k 31. 12. 

každoročně

??? Stezka z Dražkovic na Mikulovice - je naprojektována a pořešeno ZS na kácení 

…chybí odkup pozemků - řeší město /// JV obchvat - podél cyklostezka -opětovně 

řeší Magistrát …bylo by vhodné zároveň se stezkou výsadba alejových stromů podél.

3/7 Důsledně vyžadovat a kontrolovat, aby 

při všech investičních a udržovacích 

pracích na komunikacích byly stavěny 

nové a udržovány v  provozuschopném 

stavu stávající bezbariérové přechody.

RMO, 

tajemník

trvale k 31. 12. 

každoročně

Každá nová stavba musí splňovat vyhlášku č. 398/2009 Sb., o obecných technických 

požadavcích zabezpečujících bezbariérové užívání staveb. K nově připraveným 

projektům se vyjadřuje také Česká abilympijská asociace.

3/8 Zasazovat se při všech jednáních o 

novém územním plánu, část doprava, o 

propojení vybraných částí města s 

cílem lepší dopravní prostupnosti, 

současně zahrnout alternativu pro 

případ neprůjezdnosti podjezdu v ulici 

17. listopadu.

starosta, 

RMO, 

ZMO

trvale k 31. 12. 

každoročně

V roce 2022 se žádná jednání nekonala.

3/9 Přednostně hledat ve spolupráci s 

MmP řešení dopravní situace v lokalitě 

Na Spravedlnosti ve vazbě na dopravní 

obslužnost polikliniky a nové a budoucí 

výstavby v této lokalitě.

starosta, 

RMO, 

ZMO

trvale k 31. 12. 

každoročně

Ulice Na Spravedlnosti je dokončena, dopravní napojení k poliklinice je vyřešeno vč. 

nové a budoucí výstavby, navrhuji tento bod jako splněný vyřadit.

3/10 Postupně realizovat organizační a 

stavební opatření dle zpracované 

Dopravní studie Jesničánky.

starosta, 

RMO, 

ZMO

trvale k 31. 12. 

každoročně

V roce 2022 žádný posun nenastal. 

3) Doprava, 

komunikace – 

údržba, investiční 

činnost, požadavky 

na rozpočet města 



3/11 Požadovat, aby součástí rozvoje oblasti 

Vápenky bylo nové řešení dopravní 

obslužnosti lokality (místo využití ul. 

Letecká, K Vápence a Pražská), aby 

nedošlo k dalšímu zahuštění provozu v 

sídlišti Dukla (zejména nákladními 

automobily), požadovat plné 

dokončení sjezdu z komunikace I/37 do 

průmyslové zóny Vápenka.

starosta, 

RMO, 

ZMO

trvale k 31. 12. 

každoročně

V roce 2022 žádný posun nenastal. 

3/12 Během rekonstrukcí komunikací 

důsledně vyžadovat prvky zvyšující 

bezpečnost chodců jako jsou zvýšené 

křižovatky, chodníkové přejezdy, 

ochranné ostrůvky apod.

starosta, 

RMO, 

ZMO

trvale k 31. 12. 

každoročně

V rámci zadávání PD na rekonstrukce komunikací se musí dodržovat platné normy, 

které tuto problematiku řeší - zbytečný bod v Plánu rozvoje.

3/13 Intenzivně osazovat na vhodných 

místech kvalitní stojany na kola v 

dostatečné kapacitě.

starosta, 

RMO, 

ZMO

trvale k 31. 12. 

každoročně

V roce 2022 MO Pardubice V umístil stojany na kola dle požadaveku občanů , a to v 

ul. Demokratické mládeže a v ul. Wolkerova

3/14 Postupně zobousměrnit jednosměrné 

komunikace pro provoz cyklistů.

starosta, 

RMO, 

ZMO

trvale k 31. 12. 

každoročně

Cyklostezky navrhuje a vyznačuje magistrát města - tedy i případné zobousměrnění - 

zbytečný bod v plánu rozvoje

3/15 Při rekonstrukcích chodníků důsledně 

vyžadovat opravu v celé šíři chodníku.

starosta, 

RMO, 

ZMO

trvale k 31. 12. 

každoročně

Rekonstrukce chodníků se provádí v celé šíři již několik volebních období zpětně - 

zbytečný bod v Plánu rozvoje

4/1 Ve spolupráci s MmP se podílet na 

zpracování urbanistických studií dalších 

částí obvodu Pardubice V - Dražkovice, 

Jesničánky, Skřivánek.

– – – V roce 2022 nedošlo k žádnému posunu proti předchozím rokům.

4/2 Trvalým prosazováním přiměřené a 

nelikvidační výše nájemného v 

prodejnách se základním sortimentem 

zboží, především potravin, které se 

nacházejí v objektech nebo nebytových 

prostorách v majetku města.

RMO trvale k 31. 12. 

každoročně

V roce 2022 nedošlo k žádnému posunu proti předchozím rokům.

3) Doprava, 

komunikace – 

údržba, investiční 

činnost, požadavky 

na rozpočet města 

4) Rozvojová území 

obvodu, 

humanizace sídlišť, 

občanská 

vybavenost 



4/3 Trvalým prosazováním stanoviska, aby 

si město ponechalo ve vlastnictví 

nebytové prostory v bytových domech. 

V případě převodu nebyt. prostoru na 

obchodní společnosti se 100% účastí 

města (např. Rozvojový fond) zajistit 

dle jeho statutu občanskou vybavenost 

v daném místě a spolupodílet se na 

rozhodování o konkrétním určení 

daného prostoru.

RMO trvale k 31. 12. 

každoročně

V roce 2022 nedošlo k žádnému posunu proti předchozím rokům.

4/4 Vzhledem k mimořádné kvalitě území 

bývalých kasáren T.G.M. požadovat po 

MmP zpracování urbanistické studie, a 

to i včetně širších vztahů v okolí 

(doprav, doprava v klidu apod.). Do 

požadavků na zpracování studie 

zahrnout bydlení, zařazení občanské 

vybavenosti – zdravotní a sociální 

péče, školská zařízení, parkové úpravy 

s možností aktivit apod. plochami 

zeleně v celkovém minimálním 

koeficientu 0,4 zastavěné plochy.

RMO trvale k 31. 12. 

každoročně

V prostoru kasáren se plánuje vybudování základní školy.

5/1 ve spolupráci s městskou policií:  

- pravidelně určovat priority obvodu, 

na které by se měla zaměřit činnost 

městské policie v obvodu Pardubice V 

(např. dodržování dopravního značení, 

postihy za znečišťování veřejného 

prostranství, hluk z restauračních 

zařízení apod.), 

- pravidelně vyhodnocovat změnu 

stavu,

- požadovat po MP statistiku pohybu a 

zásahu jejich členů v městském obvodu

- důsledně řešit volné pobíhání psů

RMO trvale k 31. 12. 

každoročně

MO Pardubice V zavedl pravidelné projednávání situace v obvodu a priorit pro další 

práci s městskou policií a Policií ČR. MO Pardubice V zve i zástupce MO Pardubice VI, 

kde taková jednání nemají. Důvodem je společná skupina policistů pro oba obvody. 

Na jednáních si stanovuje obvod priority. Nejčastěji jde o dohled nad majiteli psů a 

přestupky v dopravě – parkování na chodnících a zelených plochách.

Jednání se odehrávají na úrovni za MO Pardubice V a VI: starosta – tajemník – 

vedoucí odboru investičního a správního, za městskou policii velitel skupiny 

přidělené pro MO Pardubice V a VI. MO Pardubice V rozšířil jednání o účast Policie 

ČR. Jedná se o velitele oddělení Pardubice IV (které má svůj okrsek v MO Pardubice V 

a VI) a zástupce Hasičského záchranného sboru Pardubického kraje. Spolupráce je 

dobrá. Pokud potřebuje MO Pardubice V opatření, řeší požadavek na městskou 

policii okamžitě.

4) Rozvojová území 

obvodu, 

humanizace sídlišť, 

občanská 

vybavenost 

5) Bezpečnost a 

veřejný pořádek



5/2 ve spolupráci s Policií ČR:

- vyvíjet aktivní přístup k realizaci 

dopravních studií zpracovaných pro 

obvod V,

- ve značení silnic v rámci obvodu 

(jednosměrky, zákazy odbočení apod.), 

- vyžadovat přítomnost policistů a 

měření rychlosti na výpadových 

komunikacích.

RMO trvale k 31. 12. 

každoročně

Policie ČR se automaticky vyjadřuje k dopravnímu značení do projektů po umístění 

dopravních značek. Policie ČR poukazuje na malý počet míst vhodných pro měření 

rychlosti.

5/3 Odpovědně zvažovat povolování 

kulturních a sportovních akcí se 

zřetelem na rušení denního i nočního 

klidu občanů.

RMO trvale k 31. 12. 

každoročně

Radě MO již nepřísluší rozhodování o těchto akcích - navrhuji tento bod vyřadit.

5/4 V rámci zákonných ustanovení 

omezovat počet heren na území MO 

Pardubice V.

RMO, 

tajemník

trvale k 31. 12. 

každoročně

Město přijalo v roce 2011 vyhlášku, která znemožňuje zřizování dalších heren v I., II. 

III. a V. městském obvodu, stávající herny jsou řádně zkolaudovány, vzhledem k 

existenci městské vyhlášky nemůže dojít ke zvětšování počtu těchto heren na území 

obvodu, k jejich zrušení by mohlo dojít pouze na základě změny městské vyhlášky, 

která by toto upravovala. Na jednotlivé výherní hrací automaty je vydáváno úřadem 

městského obvodu příslušné rozhodnutí, kterým je povoleno jeho provozování. Se 

změnou přerozdělování poplatků z těchto výherních hracích přístrojů již nemá od 

roku 2012 městský obvod žádný příjem (město přidělené prostředky nepřerozdělilo).

Návrh nové vyhlášky s vhodným omezením možného počtu heren byl předložen v 

dubnu 2018 zastupitelstvu města, vyhláška přijata nebyla.

6/1 Aktualizovat inventarizaci institucí, 

které se zabývají činností v oblasti 

sportu, kultury, práce s mládeží a 

volnočasovými aktivitami.

tajemník trvale k 31. 12. 

každoročně

Seznam těchto institucí je u tajemníka komise pro školství, sport a mládež, komise s 

těmito daty průběžně pracuje.

6/2 Úzce spolupracovat s institucemi a 

zařízeními, zabývajícími se kulturou, 

sportem a volnočasovými aktivitami 

pro všechny věkové kategorie, se 

zvláštním zřetelem na mládež a na 

aktivity, které obvod zviditelňují, 

podporovat jejich činnost morálně i 

finančně.

RMO, 

tajemník, 

příslušná 

komise 

rady

průběžně k 31. 12. 

každoročně

Na území obvodu spolupracujeme se všemi školami, školkami, ale i různými spolky a 

sdruženími, vč. morální a finanční podpory.

6/3 Zastupitelstvo 1x ročně souhrnně 

informovat o akcích a poskytnutých 

podporách.

tajemník každoročně k 

31. 12.

– ZMO je pravidelně informováno

5) Bezpečnost a 

veřejný pořádek

6) Sport, kultura a 

volnočasové 

aktivity



6/4 Usilovat o zpřístupnění školních hřišť 

pro využívání dětmi a mládeží.

RMO, 

tajemník, 

příslušná 

komise 

rady

průběžně k 31. 12. 

každoročně

Hřiště u ZŠ Staňkova je dle dohody mezi městem, obvodem a školou přístupné 

veřejnosti. Další přístupné hřiště je u ZŠ Resslova. Problém je hřiště na ZŠ Benešovo 

náměstí, která neumožňuje přístup ostatním.

6/5 Držet stávající způsob zpřístupnění 

městského atletického stadionu na 

Dukle pro veřejnost i po realizaci 

projektu „Dukla sportovní“ 

RMO průběžně k 31. 12. 

každoročně

MO Pardubice V má zájem na podpoře sportu. Obvod předpokládá, že zpřístupnění 

atletického stadionu zůstane zachováno. V současné době probíhá projektová 

příprava na projektu revitalizace městského atletického stadionu pod názvem „Dukla 

sportovní“ – výstavba bude hrazena z prostředků statutárního města Pardubice.

6/6 Trvale navrhovat do rozpočtu města 

Pardubice realizaci okruhu pro cyklisty, 

sportovců na kolečkových bruslích 

nebo provozujících jogging na trase 

Jesničánky, Staré Jesenčany, 

Dražkovice, Ostřešany a Nemošice.

RMO, 

ZMO, 

zastupitel

é ZM

průběžně každoročně 

k 31. 12.

Zatím je realizována pouze část Jesničánky – Staré Jesenčany, Ostřešany - Nemošice. 

Propojení Starých Jesenčan a Dražkovic, se jeví jako dlouhodobý úkol. V roce 2017 

byla vybudována 1. etapa cyklostezky do Dražkovic, čímž došlo k propojení Pardubic 

s Dražkovicemi, v roce 2018 byla vybudována 2. etapa, a to průtah Dražkovicemi.

6/7 Držet tradiční akce pod širým nebem. RMO, 

tajemník

průběžně každoročně 

k 31. 12.

V roce 2022 se v důsledku pandemie uskutečnily pouze tyto akce: Promenádní 

koncerty, Pohádková cesta, Slavnost MO Pardubice V a Svatomartinské víno. Akce 

Rozsvěcení vánočního stromu, kdy byl vánoční strom umístěn na náměstí Dukelských 

hrdinů, proběhlo již s přítomnosti veřejnosti.

6/8 Připravit projekt a prosazovat realizaci 

stezky pro pěší, cyklisty, inlajnisty, 

apod. mezi železniční tratí a ulicemi 

Milheimova a Na Spravedlnosti s 

lávkami nad podjezdy ke spojení s 

prostorem Vinice.

starosta, 

RMO, 

ZMO

trvale k 31. 12. 

každoročně

V roce 2022 nebylo řešeno.

6/9 Podporovat kulturu ve veřejném 

prostoru - akce na přání, různé méně 

tradiční formy umění (street art, 

performance, busking, akce sousedské 

pospolitosti atd.).

starosta, 

RMO, 

ZMO

trvale k 31. 12. 

každoročně

V případě zájmu bude podporováno

7/1 Aktualizovat inventarizaci školských 

zařízení a společenských organizací.

tajemník trvale každoročně 

k 31. 12.

V podstatě všechna školská zařízení a společenské instituce v průběhu minulého roku 

žádaly o poskytnutí dotace na činnost. Seznam těchto institucí je u tajemníka komise 

pro školství, sport a mládež, komise s těmito daty průběžně pracuje.

7/2 Udržovat s nimi trvalý kontakt, 

společně řešit možné vzniklé problémy.

RMO trvale každoročně 

k 31. 12.

Se školskými zařízeními je udržován pravidelný a úzký kontakt, problémy se řeší 

operativně dle potřeby.

7/3 Podporovat setrvání škol s výukou 

exaktních věd na území obvodu.

RMO trvale každoročně 

k 31. 12.

V roce 2022 se tato problematika nemusela řešit.

6) Sport, kultura a 

volnočasové 

aktivity

7) Spolupráce se 

školskými 

zařízeními a 

společenskými 

organizacemi



7/4 Podporovat vznik nových školských 

zařízení na území obvodu, při případné 

nezbytné redukci sítě škol prosazovat 

na všech úrovních, aby uvolněné 

budovy byly opět využity pro školská 

zařízení.

RMO trvale každoročně 

k 31. 12.

V roce 2021 nedošlo proti roku 2020 k žádné změně.

7/5 Podporovat aktivity směrem ke 

zřizování seniorklubů nebo klubů pro 

handicapované spoluobčany, dle 

možností obvodu poskytovat zázemí 

pro činnost těchto klubů.

RMO trvale každoročně 

k 31. 12.

Na zřízení senior klubů nebyly vzneseny požadavky.

7/6 Zúročit činnost obvodu ve prospěch 

všech generací obyvatel obvodu a 

přenést ji na vyšší úroveň podáním 

přihlášky do soutěže „Obec přátelská 

rodině“.

RMO, 

příslušná 

komise 

rady, ZMO

do 30. 6. 2010 každoročně 

k 31. 12.

Městský obvod se v roce 2022 neúčastnil soutěže „Obec přátelská rodině“. Dle 

sdělení školské komise bylo nutné podle pravidel pro podání přihlášky do soutěže 

předložit „Plán rozvoje rodinné politiky“. Vzhledem k tomu, že tento dokument není 

zpracován ani na úrovni města, nebylo možné přihlášku v roce 2021 podat. 

Vzhledem k tomu, že sociální politika města je propojena s jednotlivými městskými 

obvody, není možné zpracovat plán rozvoje rodinné politiky pouze na území našeho 

obvodu, z tohoto důvodu nebylo možné přihlášku do soutěže podat (do doby 

zpracování dokumentu). BOD byl zrušen z výše uvedených důvodů.

8/1 Pokračovat ve vydávání a distribuci 

zpravodaje obvodu a průběžné 

aktualizaci webových stránek a 

facebookového profilu.

RMO trvale k 31. 12. 

každoročně

Zpravodaj obvodu vychází 4x do roka.

8/2 Pokračovat v přenosu informací mezi 

RMO, ZMO, místními komisemi a 

občany a využívat potenciálu MK jako 

převodního informačního můstku.

RMO trvale k 31. 12. 

každoročně

Usnesení z RMO, ZMO obvod pravidelně uveřejňuje na svých webových stránkách. 

Problémy se snaží obvod řešit okamžitě.

8/3 Doporučit MK, aby na vývěskách 

uváděly program jednání tak, aby se 

občané mohli v případě zájmu jednání 

zúčastnit.

RMO – každoročně 

k 31. 12.

Jelikož místní komise neexistují, navrhuji zrušení tohoto bodu - informace jsou 

dostupné na webových stránkách a FB profilu obvodu.

8/4 V případě projednávání zásadních 

nebo třaskavých záležitostí pokračovat 

v pořádání monotematických besed s 

občany.

RMO trvale každoročně 

k 31. 12.

V roce 2022 žádná bededa neproběhla.

8/5 Každoročně zveřejňovat ve Zpravodaji 

veškeré realizované nebo 

rozpracované investiční akce za dané 

období.

RMO, 

ZMO, 

tajemník

trvale ke konci 

každého 

volebního 

období

Informace se průběžně zveřejňují-. 

8) Vztah ÚMO 

Pardubice V – 

občané

7) Spolupráce se 

školskými 

zařízeními a 

společenskými 

organizacemi



8/6 Na počátku každého volebního období 

zpracovat a ve Zpravodaji zveřejnit 

investiční priority obvodu a 

předpokládané zdroje financování.

RMO, 

ZMO, 

tajemník

trvale v začátku 

každého 

volebního 

období

Investiční priority jsou v Projektovém zásobníku

8) Vztah ÚMO 

Pardubice V – 

občané


